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Zápis č. 5/2024 
Z Valné hromady MMSO, konané dne 10. 12. 2024 v 17.00 hodin v sídle 

MMSO 
Valná hromada byla řádně svolána, předseda konstatoval, že je přítomno minimálně 2/3 zástupců 
obcí, je tedy usnášení schopná. 

Přítomni:  dle prezenční listiny 
Jednání Valné hromady Mikroregionu Maštale, svazku obcí konané 10. prosince 2024 proběhlo 
v době od 17:00 hodin do 18:30 hodin. Jednání zahájila a řídila Lucie Oherová, ředitelka svazku. 

Program: 
1. Kontrola úkolů z minulých usnesení 
2. Hospodaření DSO k 31. 10. 2024 
3. Rozpočtové změny 
4. Členské příspěvky na rok 2025 
5. Návrh rozpočtu na rok 2025 
6. Střednědobý výhled rozpočtu 2025-2028 
7. Plán inventur k provedení inventarizace k datu 31. 12. 2024 
8. Dodatek ke smlouvě o poskytnutí dotace na rok 2024 mezi svazkem obcí a obcí Zderaz 
9. POV 2025 
10. Podpora budování infrastruktury cestovního ruchu v Pardubickém kraji na rok 2025 
11. Strategický plán MMSO 
12. Průběh turistické sezóny 2024 
13. Různé 

 
Schválení programu Valné hromady 
Přednesený návrh na program Valné hromady byl bez připomínek a doplnění schválen všemi 
hlasy.  
 
Volba zapisovatele 
Valná hromada pověřuje zapisovatelem Lucii Oherovou. 
 
Volba ověřovatelů zápisu 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Martin Olbrich, Jaromír Raba 
Ověřovatelé zápisu byli schváleni všemi hlasy. 
 
1. Kontrola úkolů z minulých usnesení 
Žádné úkoly z minulých usnesení nebyly. 
 
Valná hromada bere na vědomí zprávu o plnění usnesení.  
 
2. Hospodaření DSO k 31. 10. 2024 
K datu 31. 10. 2024 vykazuje svazek obcí ve svém hospodaření následující skutečnosti: 
 

 příjmy ve výši 4 076 755,30 Kč 
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 výdaje ve výši 3 853 735,32 Kč  
 

příjmy jsou tvořeny z: 
o přijatých členských příspěvků ve výši 922 200,00 Kč   
o přijatých dotací od kraje ve výši 531 862 Kč  
o poskytnuté služby jako je ubytování, ve výši 243 650 Kč  
o příjem z cestovního ruchu 1 092 452 Kč (služby 486 771 Kč, zboží 589 681 Kč) 
o sportovní akce 466 822 Kč 

Do výdajové části rozpočtu se promítá čerpání nákladů spojených: 
o s cestovním ruchem 1 518 547 Kč  
o náklady spojené s provozem MMSO – od počátku roku 1 062 024 Kč (z toho rozhledna 

Leština 539 073 Kč) 
Finanční prostředky na běžných účtech MMSO vykazují k datu 31.10. 2024 zůstatek ve výši 
977 100, 49 Kč, hotovost v pokladně ve výši 9 854 Kč. 
Valná hromada bere na vědomí hospodaření DSO k 31. 10. 2024. 
 
3. Rozpočtová opatření 
Valná hromada schvaluje rozpočtové opatření č. 4. RO jsou přílohou zápisu. 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
 
4. Členské příspěvky na rok 2025 
Valná hromada schvaluje členské příspěvky na rok 2025 ve výši 130,- Kč na obyvatele. 
Pro: 9, Zdržel se: 1, Proti: 0 
 
5. Návrh rozpočtu na rok 2025 
Návrh rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2025 byl řádně zveřejněn na úředních deskách jednotlivých 
členských obcí v termínu 15 dní před jeho projednáním a schválením VH. Rozpočet počítá s 
celkovými příjmy ve výši 2 980 tis. Kč a s celkovými výdaji ve výši 2 980 tis. Kč. Navrhuje se a 
schvaluje se jako vyrovnaný. Závaznými ukazateli jsou v navrhovaném rozpočtu celkové příjmy a 
celkové výdaje.  
Valná hromada schvaluje rozpočet na rok 2025. Rozpočet je přílohou tohoto zápisu. 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
6. Střednědobý výhled rozpočtu 2025-2028 
V souladu s § 3 zák.č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů v platném 
znění (dále jen „zákon“) schvaluje Valná hromada MMSO návrh „Střednědobého výhledu rozpočtu“ 
na období roků 2025 až 2028, který byl v souladu s § 3, odst. 3 „zákona“ zveřejněn na úředních 
deskách členských obcí. Jeho schválením se ruší předchozí „Střednědobý výhled rozpočtu na 
období let 2022 až 2025“, který byl schválen Valnou hromadou dne 16. 9. 2021.  
Valná hromada schvaluje střednědobý výhled rozpočtu na období let 2025 až 2028. 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 
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7. Plán inventur k provedení inventarizace k datu 31. 12. 2024 
V souladu s § 29 a 30 zák. č. 563/1991 Sb. o účetnictví v platném znění a v souladu s prováděcí 
vyhláškou č. 270/2010 Sb. v platném znění Valná hromada k provedení inventarizace majetku, 
pohledávek a závazků k datu 31. 12. 2024 jmenuje: hlavní inventarizační komisi ve složení: 
Předseda: Ing. Jan Macháček, členové: František Bartoš, Luboš Šplíchal. Dílčí inventarizační 
komise (pro skladové zásoby) ve složení: Předseda: Lucie Oherová, členové: Ing. Ivona Holanová, 
Veronika Čapská, DiS. 
Zahájení jednotlivých fyzických inventur se stanovuje na 27. 12. 2024 a ukončení na 6. 1. 2025. 
Dokladová inventarizace bude provedena v období od 13. do 17. ledna 2025. Konečné 
inventarizační zápisy budou předloženy nejpozději do 24.01.2025. 
Inventarizační komise zahájí svou činnost dnem 27. 12. 2024 a ukončí ji dnem 24.01.2025. 
Valná hromada schvaluje plán inventur k provedení inventarizace k datu 31. 12. 2024 a složení 
hlavní a dílčí inventarizační komise. 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
8. Dodatek ke smlouvě o poskytnutí dotace na rok 2024 mezi svazkem obcí a obcí Zderaz 
Valná hromada schvaluje dodatek ke smlouvě o poskytnutí dotace na rok 2024 mezi 
Mikroregionem Maštale, svazkem obcí a obcí Zderaz na financování akce „Veřejná prostranství, 
komunikace a naučná stezka v Mikroregionu Maštale“ “. Vzhledem k tomu, že obec Bor svůj záměr 
nerealizovala, došlo u obce Zderaz k navýšení dotace i mimořádného členského příspěvku. 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 
9. POV 2025 
Ředitelka svazku informovala přítomné o vyhlášené výzvě o dotaci z POV na rok 2025 – příjem 
žádostí probíhá od 1. 12. 2024 do 31. 12. 2024. Výše dotace je max. 500 000 Kč. Dotace max. 70 
% nákladů projektu. Předmětem podpory bude primárně realizace projektů meziobecní spolupráce. 
Ředitelka svazku požádala přítomné, aby záměry ve svých obcích s územním vymezením a 
předpokládanými náklady poslali co nejdříve. Město Proseč se opět účasti ve společném projektu 
vzdalo ve prospěch ostatních členských obcí. 
Valná hromada schvaluje podání žádosti o dotaci do Programu obnovy venkova na rok 2025 a 
ukládá ředitelce svazku zpracování a podání žádosti o dotaci. 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
10. Podpora budování infrastruktury cestovního ruchu v Pardubickém kraji na rok 2025 
Ředitelka svazku informovala přítomné o vyhlášené výzvě do dotačního titulu Podpora budování 
infrastruktury cestovního ruchu v Pardubickém kraji na rok 2024. Podávání žádostí probíhá od 1. 2. 
2025 do 28. 2. 2025, minimální výdaje na projekt 50 tis. Kč, maximální 500 tis. Kč. Spoluúčast činí 
min. 30 %, v rámci této výzvy je možné podat 2 projekty. Celková alokace je 10 mil. Kč.  
Žadatelem do této výzvy mohou být i obce. Ředitelka navrhla zpracování projektu na opravu 
mostků.  
Valná hromada bere na vědomí informace k vyhlášené výzvě a přípravě projektu. 
 
11. Strategický plán MMSO 
Valná hromada schvaluje aktualizaci Strategického plánu rozvoje Mikroregionu Maštale. 
Strategický plán rozvoje Mikroregionu Maštale na období 2024–2028 nahrazuje Strategický plán 
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rozvoje Sdružení obcí Toulovcovy Maštale na období 2012–2020 včetně následných aktualizací, v 
plném rozsahu. 

Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 
12. Průběh turistické sezóny 2024 
Ředitelka svazku informovala přítomné o průběhu sezóny 2024. V porovnání s loňským rokem jsou 
návštěvnost a příjmy podobné jako vloni, celkové zisky jsou ale na většině provozoven nižší a to 
zejména z důvodu legislativní změny u výplat mezd brigádníkům, kdy jsou propláceny příplatky a 
dovolené. 
Valná hromada bere na vědomí informace k průběhu turistické sezóny. 
 
 
13. Různé 
Ředitelka svazku informovala přítomné o pokračování investičního záměru výstavby rozhledny 
Skalka. Přítomným odprezentovala předpokládaný harmonogram činností na rok 2025 a 2026. 
Dále informovala přítomné, že lze využít demontované značení turistických cílů (hnědé cedule), 
které stačí polepit novou fólií a použít. K dispozici je 28 ks. Starosta obce Jarošov informoval 
přítomné o záměru obnovy turistického pochodu rytíře Toulovce. Na přípravách a organizaci se 
bude spolupodílet Mikroregion Maštale. 
Valná hromada bere na vědomí informace k různé. 
 
18. Schválení usnesení 
Komise pro usnesení přednesla návrh na usnesení a provedla rekapitulaci usnesení, které bylo 
jednotlivě přijato a schvalováno po každém bodu programu. 
 
Přednesené usnesení bylo schváleno všemi hlasy. 
 
V Proseči 10. 12. 2024 
 
Předseda svazku:   ………………………………… 
 
Ověřovatelé zápisu:   ………………………………… 
 

…………………………………         
 

zapsala: Lucie Oherová 
 
 
Na elektronickou úřední desku vyvěšeno dne 31. 12. 2024. 
 


